Q132虽然15岁以下的人的百分比在2012年上升到20%， 但是在2030年会下降到16%。（从属连词while, whereas, although 的使用）
点击查看答案解析:[image: image1.png]



学生的句子：The percentage 0f people aged below 15 rose to 20% in the year of 2012,after which it may drop to 10% in 2030.
错误的原因：may是大概，不是很好。Aged below 15也不是很好，可以说under the age of 15或者aged 15 or younger.
提升的句子：The percentage of children under the age of 15 rose to 20% in the year of 2012,after which it may drop to 10% in 2030.
或者The percentage of children under the age of 15 may drop to 10% in 2030, although it rose to 20% in the year of 2012. 
题目讨论
Q223 意大利高质量水的比例在1960年左右下降到83%，之后在2015年上升到96%。（定语从句）
点击查看答案解析:[image: image2.png]



学生的句子：In around 1960, The proportion of high quality water in Italy dropped to 83%, after which it rose to 96% in 2015.
错误的原因：定语从句after which修饰的是一个时间，而1960太远了。
提升的句子：The proportion of high quality water in Italy dropped to 83% in around 1960, after which it rose to 96% in 2015.
题目讨论
Q224 法国高质量水的比例在1990年到达92.5%，在那一年，它超过了英国的数值。（定语从句）
点击查看答案解析:[image: image3.png]



学生的句子：The proportion of high quality water in France reached 92.5% in 1990, in that year, it surpassed the figure for Britain. 
错误的原因：in that year不是连词，不能连接两个句子。
提升的句子： The proportion of high quality water in France reached 92.5% in 1990, when it surpassed the figure for Britain.  
